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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/18-01/1 
URBROJ: 238-11-04-01/02-18-2 
Samobor, 25.01.2018. 
 

ZAPISNIK 
s 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 25. siječnja 2018. 
godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 
Tomislava 5, Samobor. 
 
Započeto u 15.00 sati. 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Petra Babojelić, Franjo Bedeničić, Miljenko Bišćan, Željko 
Bošković, Davor Daničić, Irena Franceković, Damir Gorišek, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, 
Đurđica Jančikić, Irena Kapor, Ivan Kaselj, Željko Mataušić, Lovro Mihelić, Andrija Noršić, 
Ivan Patekar, Zlatko Rešetar, Vladimir Skendrović, Damir Skok, Miran Šoić, Ivana Šolčić, 
Franjo Štefanić, Luka Tomovski  
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Maja Gračanin - opravdala, Svebor Labura - opravdao 
 
PROČELNICA: Valentina Horvat 
 
OSTALI: 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Zvonko Župančić, Marinko Džepina, Juro Horvat, Mladen Ogrinc, 

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Ana Vlah, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove 
- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
- Petra Aralica, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke poslove 
- javnost 

 
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima i da krenemo na našu 7. sjednicu Gradskog 
vijeća, koja je zakazana za danas, u 15.00 sati. Kao što je to standardno da kolegica Ana 
utvrdi da li imamo potreban broj članova na sjednici.  

 
ANA VLAH – Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na sjednici prozivkom vijećnika. 
 
MIRAN ŠOIĆ – Dakle, možemo konstatirati da od 25 vijećnika današnjoj sjednici 

prisustvuju 23 člana Vijeća. Prema tome možemo normalno i kvalitetno donositi sve 
pravovaljane odluke, te otvaram 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  
 Prije nego krenemo na dnevni red, kao što je to i uobičajeno predlažem da verificiramo 
Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 21.12.2017. godine. 
 Da li ima primjedbi na Zapisnik? Ako nema, tko je za da se takav verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 21. 

prosinca 2017. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda, s 
time da ja koristim svoju ovlast sukladno člancima 138. i 139. Poslovnika Gradskog vijeća, 
predlažem da se dnevni red dopuni, odnosno da se uvrsti pod točkom 9., a točka 9. postaje 
točka 10., a to je Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna 
Grada Samobora za 2018. godinu, a onda točka 9. postaje točka 10. 

Da bi mogli dobro i kvalitetno moje prijedlog prihvatiti predlažem i molim pročelnika 
gosp. Željka Radovanića da u kratkim crtama samo iznese potrebu za dopunu ovog dnevnog 
reda. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Vrlo rijetko i nerado koristimo ovu poslovničku odredbu, 

no, međutim ova točka 8. koju smo netom  prije nego je išlo Gradsko vijeće u četvrtak još 
dorađivali i stavljali u dnevni red, u ponedjeljak se ministarstvo očitovalo usmeno nakon 
nekoliko intervencija, da bi bilo potrebito uz kredit ili vezano uz točku 8. u dokumentima koje 
njima dostavljamo već staviti ovaj milijun kuna, o kojem ćemo kasnije govoriti, kao dokaz u 
članku koji je tamo naveden. Dakle, kao dokaz manjeg zaduženja u tom osnovu, odnosno 
danog jamstva. Iz tog razloga sasvim formalnog, ova točka dnevnog reda kao sastavni 
dokument, kojeg kasnije kad donesemo, bit će ministru financije upućena zajedno sa svim 
dokumentima za izdavanje suglasnosti. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još prijedloga, dopuna ili pitanja? Ako nema, dajem 

ovakav prijedlog dnevnog reda s točkama od 1. do 10. na glasovanje. 
Nakon provedeno glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 

"za") usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Samobora 
2. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog komunalnog otpada 
3. Prijedlog odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i 

mjerama za uklanjanje odbačenog otpada 
4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
5. Prijedlog odluke o imenovanju ulica u naselju Klake 
6. Prijedlog odluke o preimenovanju ulica u naseljima Bregana i Podvrh 
7. Prijedlog odluke o ispravku Zaključka o imenovanju ulica Samoboru 
8. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu 

Komunalac d.o.o. za financiranje izgradnje Reciklažnog centra Grada Samobora 
Trebež 

9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Samobora za 2018. godinu 

10. Ostale informacije. 
 
 

MIRAN ŠOIĆ - Sada prelazimo na naš standardni Aktualni sat, gdje možemo tražiti 
pitanja ili odgovore o nekim problemima ili izazovima, kako kažemo danas. 

Da li se netko javlja? 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Na samom početku, nije toliko opširan dnevni red pa 

možemo malo na Aktualnom satu biti duži. Ja sam predsjedniku Gradskog vijeća, prije same 
sjednice, dao jedan papir iz Poslovnika koji bi bio moj prijedlog. Dakle, kolegica Irena vam je 
poklonila, ako se ne varam na jednoj od prošlih sjednica, zvonce, Poslovnik imate pred sobom 
i mislim da bi ga trebalo primjenjivati za sve isto, jer ste mene svojedobno opominjali da 
predugo koristim govornicu, dvadeset dvije minute ste omogućili sat povijesti prošli puta, koji 
meni osobno nije potreban, ne znam koliko je drugima, jer dosta o tome znam. Apeliram, moj 
prijedlog je da bude isti bič za sve nas, kada govorimo o korištenju vremena. 

Dva su pitanja. S obzirom da smo iz sredstava javnog informiranja imali prilike ovaj 
tjedan pročitati da je Grad Samobor u sporu, ja osobno nisam informiran bio o tome, a možda 
ne postoji ni potreba vjerojatno za time, s bivšim ministrom Crnojom. U više navrata sam 
ovdje postavljao pitanja o tome s kime se sporimo, zašto se sporimo, i naravno da nikada nije 
ugodno pročitati da Grad u bilo kom sporu gubi, prvostupanjski, pa bi apelirao i tražio da se 
nas vijećnike ipak informira s kime smo u sporu, temeljem čega, kojih argumenata i kakve su 
pretpostavke da li možemo dobiti sporove ili ne. Mislim, ako imamo ozbiljne odvjetničke 
kuće, pretpostavljamo da imamo, da onda možemo imati već unaprijed pretpostavku kako će 
spor završiti. To je prvo pitanje da mi se odgovori. 

Drugo pitanje, bilo mi je drago kada je gradonačelnik na sjednici Sabora postavio 
pitanje Šmidhena, jer to je tema koju smo i mi u posljednjih godinu dana apostrofirali kao 
jednu od vitalnih tema za Grad Samobor. Mene osobno zanima nasljedno na to pitanje, koji ću 
odgovor vjerojatno dobiti za saborskom govornicom, zašto Grad Samobor, ukoliko je tvrtka 
Fantasyland ili kako se već zvala imala ugovor iz 2007. godine, zašto ako nije realizirala 
plaćanja temeljem prava građenja, zašto taj ugovor u 2009. godini nije raskinut. S obzirom da 
imam uvid u taj ugovor, unutra je ta mogućnost kao takva otvorena, pa bi ja molio 
pojašnjenje. Da li je tvrtka Fantasyland  plaćala redovno sve što je trebala, a ako nije zašto se 
ugovor nije raskinuo? 
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Znam da nemam pravo na treće pitanje, ali dozvolite mi, od 2015. snimke sjednice još 
uvijek na to pitanje nismo dobili konačni odgovor. Volio bih da nam se kaže, nećete nikada 
dobiti te snimke i to je za mene onda odgovor zaključni nakon kojega više ne postavljam 
pitanja.   

 
MIRAN ŠOIĆ - Dakle, imamo dva pitanja, sudski spor s gosp. Crnojem. 
 
ŽELJKO STANEC - Što se tiče samog sudskog spora između Grada Samobora i 

gosp. Crnoje, sudski spor je pokrenut isključivo iz razloga nepoštivanja ugovora između 
Grada Samobora i gosp. Crnoje, koji je od Grada Samobora, s obzirom na prava branitelja i na 
zemljišta, ako Grad raspolaže s određenim zemljištem, postupio prema Zakonu o braniteljima 
i darovao gosp. Crnoji zemljište u Gradni, to gosp. Lakić vrlo dobro zna o čemu se radi, jer je 
susjed nasuprot "tog  objekta", odnosno one drvene barake. Pošto nisu nikakve odluke iz tog 
ugovora ispoštovane, a trebalo je ispoštovati da se u roku tri godine započne s gradnjom tog 
objekta, u protivnom da se zemljište mora vratiti onome tko je zemljište to dao, u ovom 
slučaju to je bio Grad Samobor, zbog toga je Grad Samobor pokrenuo spor. Gosp. Skendrović 
govori o nekim dobrim odvjetničkim kućama, da ok, slažem se, ali trebali ste tu onda 
spomenuti i sudstvo koje sudstvo donosi takve po meni "čudne" presude, to je prvostupanjsko 
rješenje, naravno da će se Grad Samobor, s obzirom na ove argumente koje sam rekao, 
isključivo su argumenti vezani uz ugovor, žaliti. Što će biti krajnji ishod žalbe Grada 
Samobora ne mogu reći, znači bit će odluka drugostupanjskog suda. 

Što se tiče samog Šmidhena, gradonačelnik i saborski zastupnik postavio je pitanje u 
sabornici oko tog projekta Šmidhena, nisam čak niti slušao da li je dobio kakav odgovor ili će 
najvjerojatnije odgovor na neki način dok se ta nova garnitura koja upravlja Državom više 
upozna u konačnici što se dešavalo sa Šmidhenom. Grad Samobor je 31.12.2008. godine 
potpisao ugovor o pravu građenja, isti identični ugovor je kao što je Vlada RH, u to vrijeme je 
na čelu Vlade bila gđa Kosor, identični su ugovori o pravu građenja. Ja ni s te strane ne 
zamjeram apsolutno nikakvoj vlasti koja je prije bila, sigurno bi i mi to napravili i takav 
identični ugovor i potpisali. U tom ugovoru stoji da se treba donijeti urbanistički plan 
uređenja i od tada teku rokovi, a pročelnik Radovaniće bude ispravio, mislim da se do prije 
dvije godine i ta naknada od jedne kune, što se trebalo plaćati po jednom kvadratu, na kojem 
bi se trebalo konzumirati to pravo građenja tvrtka Fantasy plaćala. Zamolio bih gosp. 
Radovanića da me nadopuni, da li iznosim točne podatke. To su ta dva pitanja na koje imate 
pravo odgovora. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Da li je potrebno da dopunu da gosp. Radovanić? 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Da točno je ovo i to sve do momenta dok tvrtka nije otišla 

u stečaj. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Prihvaćam sugestiju onu prvu gosp. Skendrovića koju je dao. 
 
IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih samo ponoviti jedno pitanje koje smo postavili 

negdje u prvim sjednicama nakon formiranja ovog Gradskog vijeća, a odnosi se na popis sve 
gradske imovine. Tada smo zatražili da se što prije nas kao vijećnike informira o tome što je 
sve gradska imovina. Sada me zanima, da li je pokrenuta procedura popisa gradske imovine i 
kada otprilike možemo očekivati rezultate? 

 
ŽELJKO STANEC - Što se tiče pitanja gđe Irene Franceković, naravno pokrenuta je 

gradska imovina, formirana je i zaključkom gradonačelnika i posebna komisija koje se bude 
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bavila tim popisom imovine. Nije to baš mali posao, ali po meni jedan od najvažnijih poslova, 
da točno znamo s kojom imovinom Grad raspolaže, a na temelju toga i nekom financijskom 
vrijednošću te imovine. Koliko će taj popis trajati, sigurno neće biti posao od mjesec dana, 
minimalno, po meni, trebalo bi se završiti s tim poslom negdje do kraja 2018. godine, ali sve 
ide u onom smjeru digitalizacije, doslovce hoćemo postignuti da klikom na jednu parcelu 
dobijemo sve podatke o toj parceli, čije je to vlasništvo, na temelju kojeg ugovora je to 
vlasništvo pripalo Gradu. Znači to će biti jedan detaljan proces, a na temelju te imovine 
daljnjim sustavom unapređenja, odnosno digitalizacije nadovezivat će se i ostali programi 
vezano uz odvodnju, vezano uz vodovod, vezano uz plin itd., tako da se točno zna kroz čiju 
imovinu što prolazi i na to će se sve nadovezati komunalna infrastruktura ceste, to je jedan 
kompletan projekt, a osnova je upravo popis te imovine. 

 
IVAN KASELJ - Molio bih za sljedeću sjednicu da uvrstimo posebnu točku dnevnog 

reda o aktualnom stanju u trgovačkom društvu Odvodnja Samobor, temeljem činjenice da 
gosp. Jelić više nije direktor i zbog drugih situacija, te kupnje skupog automobila, te prodaje 
istog po raznim oglasnicima. 

 
MIRAN ŠOIĆ - To je kao prijedlog. 
 
LUKA TOMOVSKI - Kao prvo sve vas lijepo pozdravljam i želim konstruktivan rad 

danas. Osvrnuo bih se na protekle blagdane i način na koji smo ih obilježili. Advent u 
Samoboru je bio jedan od pravih pogodaka, a pogotovo svjetlosna rasvjeta, a prava atrakcija 
bile su svjetlosne lampice prema Hrvatskom domu. Od mnogobrojnih naših sugrađana i 
turista čuo sam jako pozitivne reakcije, kako na ukrase u gradu, tako i na ove kućice koje su 
bile gdje su se prezentirali mnogi naši obrtnici, a pravi hit i brand postala je naša češnjovka 
to-go. Također od mladih sugrađana dobio sam vrlo velike pohvale na Badnjak u Bunkeru 
koji je bio kako oni kažu must-to-be događaj. O dočeku Nove godine u podne, mislim da više 
ne trebamo trošiti ni riječi, postali smo, poslije Fužina, najjača lokacija za to. Ovim putem bih 
uputio pohvale Turističkoj zajednici, nadležnim službama u Gradu i svima koji su nam to 
omogućili, nadam se da će tako biti i nadolazeći Fašnik i čim više događaja na Trgu u našem 
gradu. 

Također imam jedno pitanje, pošto je na jednoj od prošlih sjednica ovog Vijeća jedan 
vijećnik konstatirao da nismo aplicirali na sredstva na Agencije za fondove, a pogotovo 
vezano uz nerazvrstane ceste, ruralne fondove i slično. Molim da mi se izvidi o pristiglim 
sredstvima EU i o tome preko kojih smo to agencija dobili, pošto ja baš nemam informaciju 
da Agencija za fondove postoji.  

 
ŽELJKO STANEC - Prije svega zahvaljujem se Luki na ovim pohvalama. Mislim da 

je to u principu bila samo konstatacija onoga što se  stvarno u gradu Samoboru događalo za 
vrijeme Adventa i za Novu godinu. Točno je da je bilo tu nekih određenih pitanja, meni se 
čini da je bilo pitanje gosp. Skendrovića, da se Grad Samobor ne javlja niti ne koristi nikakva 
sredstva za koje su raspisani određeni natječaji, da jednostavno po tim projektima, 
programima totalno zaostajemo, da možemo dobiti novce koji nam se doslovce dijele kapom i 
šakom. Sada možemo konstatirati na temelju svega toga da baš to nije tako, odnosno uopće to 
nije tako, već se Grad Samobor javlja na sve fondove, na sva ministarstva i ispunjava 
određene uvijete iz kojih se mogu povući određena sredstva iz EU. Upravo smo tako prije 
mjesec dana, ako se ne varam, možda čak i kraće, dobili, aplicirali smo most koji se radio u 
Grdanjcima na iznos od sedamsto osamdeset tisuća kuna i s obzirom na svu dokumentaciju, 
sve potrebne projekte, naravno što je preduvjet za bilo koje apliciranje da moramo imati 
dokumentaciju, znači potvrdu glavnog projekta, odnosno građevinsku dozvolu preko koje bi 
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uopće mogli nešto tražiti. Mi smo sve te kriterije ispunili i dobili smo iznos od 100%, znači 
vraćena su nam sva sredstva što se tiče izgradnje tog mosta. Puno pitanja je bilo također 
upućeno, sada se to nadovezujem na ta sva sredstva, koja se mogu iz nekih fondova povući, 
možda čak gđa Irena Franceković pozna sustav dobro u Fondu zaštite okoliša i energetske 
učinkovitosti, tu također postoji građevinska dozvola za kompostanu, upravo ovo što ćemo 
malo poslije raspravljati o kreditnom zaduženju trgovačkog društva Komunalca, odnosno o 
mijenjanju banke, nije to nikakvo novo kreditno zaduženje, tu smo već odluku donijeli na 
nekim prethodnim sjednicama. Sva ta dokumentacija s potvrdama, projektima predana je u 
Fond, od Fonda su krajem godine informacije bile da će sva trgovačka društva koja su u 
sustavu sakupljanja, odnosno gospodarenjem otpadom dobiti minimalno 40% sufinanciranja, 
od toga dan danas ništa. Znači, natječaj uopće nije raspisan, mi smo bez obzira na to svu 
dokumentaciju predali u Fond. Također, spomenut ću imamo kompletan projekt energetske 
učinkovite javne rasvjete i taj projekt predan je u Fond za zaštitu okoliša, jer je to isključivo 
njihova namjena, no međutim nikakva sredstva nisu raspisana. Tako da se nikako ne mogu 
složiti s tvrdnjom da Grad Samobor nema projekte, da ne traži novac iz nekih ponuđenih 
izvora, već tražimo, no međutim ti ponuđeni izvori doslovce dugo se čekaju, odnosno nekih 
čak ni nema. 

 
IRENA KAPOR - Uputila bih pitanje nadležnima koje se tiče dogradnje Dječjeg 

vrtića u Bregani. Dakle, kako napreduju radovi, i što je još bitnije, da li očekujemo da će 
ovom dogradnju biti zadovoljene sve potrebe roditelja s upisom djece u taj vrtić?   

Moje drugo pitanje odnosi se na isto tako značajnu investiciju u Gradu, a to je 
rekonstrukcija zgrade Hrvatskog doma, popularno zvane zgrade kina. Da li zahvati teku 
planiranom dinamikom? Molim vas za konkretne odgovore i zahvaljujem. 

 
SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Što se tiče postavljenog pitanja vezanog uz 

dogradnju vrtića i općenito kapacitete potrebne za predškolski odgoj, odnosno za smještaj 
djece u vrtiće, evo na neki način treba istaknuti da se ovdje vraća jedan dug Bregančanima i 
Bregančankama gdje trebamo svi biti svjesni činjenice da su djeca bila smještena u jednim do 
sada, možda za neko ovo današnje vrijeme, lošim uvjetima u odnosu na drugu djecu. Dakle, 
radilo se o odgojnim skupinama pred sam odlazak u školu i ovdje smo jednostavno morali ići 
prema tome da se sva djeca stave ne jedno mjesto u Bregani. Dakle, da sve dobne skupine 
imaju smještajne uvjete na jednak način i te dvije odgojne skupine ovom dogradnjom vrtića 
bit će zapravo vraćene u centralni objekt. Isto tako prije nekoliko godina zbog povećanog 
broja djece u Bregani, taj vrtić u Bregani je ostao bez sportske dvorane, a znamo koliko je 
važan sport već u toj predškolskoj dobi da se krene razvijati, tako da će se vratiti ta sportska 
dvorana, zapravo dobiti će novu. Prije nekoliko godina ta sportska dvorana u Bregani je bila 
žrtvovana kako bi se dodatno mogla smjestiti djeca sva u Bregani u vrtić. Bit će prostora za 
još upis dvije odgojne skupine. Mislimo da vrlo vjerojatno ovo neće biti dovoljno mjesta za 
neke druge lokacije, jer imamo dosta upita što se tiče ovog djela Pavučnjaka, Galgova, Rakov 
Potoka, dosta upita za otvaranje još dodatnih mjesta u gradskim vrtićima. Mi ćemo s vijećima 
mjesnih odbora s tog područja izvidjeti koje su mogućnosti i naravno sukladno proračunskim 
mogućnostima ići prema tome da se danas sutra proširi ili dogradi neki novi vrtić i na tom 
području, vjerujem da će to samoborski proračun moći osigurati. Isto tako znamo da imamo 
dosta djece smještene u privatne vrtiće, ali ne bih sada previše o tome, na kraju krajeva svake 
godine mi ovdje dobijemo izvještaje gradskih vrtića, možda ne dobijemo toliko informacija o 
smještaju djece u privatnim vrtićima, ali povratne informacije su da su roditelji zadovoljni. 
Tako da i taj dio isto pratimo i ima dosta privatne inicijative u tom području, prošle godine su 
se otvorila tri obrta za dadilje, a imamo najave da će se otvarati još obrta. Vrlo je vjerojatno to 
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posljedica pronatalitetnih politika koje imamo u Gradu i to nas veseli da se povećava broj 
djece u našem gradu. 

Što se tiče radova na kinu, oni napredaju planiranom dinamikom, prema svim 
informacijama koje imamo od nadležnih stručnih službi, pa ukoliko će još nešto trebati oko 
tog dijela, ja vjerujem da ćemo biti izvještavani, ali za sada sve teče svojim tijekom, kako je i 
ugovoreno. 

 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Odustajem, elaborirat ću se na ovo prozivanje na 

točki 8. 
 
LOVRO MIHELIĆ - Jedno kratko pitanje. Zašto nakon tri mjeseca na dnevni red 

nije došao prijedlog tri stranke za osnivanje Međustranačkog vijeća? 
 
MIRAN ŠOIĆ - Radi se na tome. 
 
IVAN HORVAT - Nedavno sam zajedno s našim dožupanom Frankićem i 

pročelnikom Džepinom prisustvovao u Zagrebu u Matici hrvatskoj prezentaciji izlaska 
četrdesetog Žumberačkog krijesa, glasnika vjernika grkokatoličke crkve. Tom prilikom čuli 
smo, među ostalim i jedno vrlo zanimljivo izlaganje o nečemu čime se Grad Samobor može 
ponositi, jer je to u neposrednoj blizini, ni dvadeset kilometara od centra grada, a radi se o 
arheološkom nalazištu u Budinjaku. To nalazište može se svrstati u vrh svjetske baštine. 
Mislim da je nedovoljno poznato, osim u stručnim krugovima, i nedovoljno prezentirano, iako 
Park prirode Žumberak - Samoborsko gorje puno na tome radi, možda bi bila prilika da se 
izvidi mogućnost da taj dio koji još nije završen, a od vrlo, vrlo velikog kulturnog značenja je, 
da se pokuša uvrstiti u UNESCO-vu baštinu.  

 
MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujemo na inicijativi. 
 
DAMIR SKOK - Evo, ja se pridružujem ovim željama, kao i od prvog dana, za 

jednim konstruktivnim radom i međusobnim uvažavanjem, pa bih vas zamolio gosp. Šoić, ako 
o tome stalno svi govorimo, da stvarno to i radimo, jer odgovor da nakon tri mjeseca kada 
smo službeno dali zahtjev za formiranje Međustranačkog vijeća, pa nakon tri mjeseca 
dobijemo odgovor da se radi na tome, onda oprostite to je figa u džepu ili pljuska na obraz, 
odnosno pljujemo sami sebe, na ono što govorimo da bismo trebali bolje surađivati i da bi 
nam sjednice trebale biti na jednom nivou međusobnog uvažavanja. Tako da bih se tu s 
kolegom Lovrom jako složio i ne razumijem zbog čega to ne radimo, jer mislim da bi stvarno 
mogli prije same sjednice Vijeća uvijek održati to jedno Međustranačko vijeće, kako bi svi 
doprinijeli i radu grada Samobora. Bit ću prvi koji će pomoći i pročelnicima i svima koji rade 
u ovom gradu na bilo koji način na koji to može pomoći Samoboru, ali nemojmo biti 
licemjerni, ne kažem da jeste gosp. Šoiću, ne da Bog, jer to nije toliko do vas, jer odgovor 
nakon tri mjeseca, radi se na tome, nije nešto što bi si trebali dozvoliti kolege koji ste na 
vlasti, a kažem sve u tom motivu. Reći ću nešto što i nije toliko bitno, ali pokazuje želju o 
međusobnom uvažavanju i suradnji, to je da se nitko nije niti ispričao, niti odazvao na poziv 
na domjenak božićni naše stranke. To jedno i drugo, mislim da, govori dovoljno. Eto, hvala.  

 
ZLATKO REŠETAR - Kratko pitanje, pošto je počela nova godina. Kada su 

planirane subvencije, odnosno poticaji za zapošljavanje mladih i za naše gospodarstvenike? 
 
MARINKO DŽEPINA - Vezano za ovo pitanje poštovanog vijećnika, mogu samo 

odgovoriti na sljedeći način, da smo upravo ovih dana u fokusu slaganja natječaja, i da je 
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natječaj u pripremi i za jedno i za drugo područje i vrlo brzo će natječaj biti objavljen u 
sredstvima javnog informiranja. Naši građani će doznati vjerojatno i putem naših lokalnih 
medija, tako da u skorijem vremenu bit ćete o tome zaista informirani. Ako bude nekakvih 
dodatnih pitanja mogu slobodno na sljedećoj sjednici podastrijeti podatke vezano uz ovo što 
ste tražili. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? Ako nema, predlažem da završimo naš 

Aktualni sat od četrdeset pet minuta, nismo puni sat ovaj puta trebali i da se pređe na dnevni 
red. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom dnevnom redu.  
 
 
AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog statutarne odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Grada Samobora. 
 Molim pročelnicu gđu Valentinu Horvat da u kratkim crtama pored materijala upozna. 
 
 VALENTINA HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - O ovoj točki raspravljao je i naš Odbor za statutarno - pravna pitanja, 
podržao je zaključak kojeg ste dobili u materijalima. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Nije pitanje više je prijedlog, mi ćemo kao Klub 
podržati ovo, to je redovna procedura, da se Statut usklađuje sa zakonskim normama. 
Predložio bih da možda u narednom periodu, oni koji odlučuju o tome, uzmu u obzir možda 
jedan refrešing razmatranje izrade cjelokupnog novog Statuta Grada i Poslovnika, jer dosta 
smo mi s vremenom radili izmjena i sada tu može doći do nekih stvari da sami sebi možemo 
postati kontradiktorni u najboljoj namjeri, jer znate i sami kud je put popločen najboljim 
namjerama. Apeliram, ako vremenski to se bude omogućilo, da u toku ove godine se možda 
pripremi jedan novi pročišćeni nacrt statuta, koji bi onda opet za jedan duži period bio 
dostupan za sve. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem na inicijativi. Ima li drugih pitanja? Ako nema, 
zatvaram raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama 
Statuta Grada Samobora, kao što ste dobili u materijalima. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 

STATUTARNU ODLUKU 
 

o izmjenama i dopunama Statuta Grada Samobora u tekstu kao sto je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Statutarne odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD2.) 
MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog 
komunalnog otpada. 

Da bi ušli u materiju, zamolio bih gosp. Zvonko Župančić, pročelnika da da uvodno 
obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, te napominje da se po razmatranju Odbora za 
statutarno - pravna pitanja i njihovog mišljenja, predlaže da se u članku 89., a tekst koji 
govori: "vrećice za biorazgradivi otpad su volumena 120 litara" ispred doda "vrećice za 
biorazgradivi otpad su volumena 80 i 120 litara". 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Naši odbori za komunalnu djelatnost, financije i proračun i Odbor za 
statutarno - pravna pitanja raspravljali su o ovoj odluci i predložili da se prihvati zaključak 
kao što ste dobili, i čuli smo danas da je potrebno izvršiti i dopunu u određenom članku. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Neću previše duljiti, naime ovo je kao što ste i sami 
napomenuli na početku točka, gdje se još svi moraju usuglašavati, to je novina na državnoj 
razini. Ne moramo mi biti ti koji ćemo sada toplu vodu izmisliti oko toga, važno je 
pravovremeno reagirati, usvojiti sve ono što treba, da bi se uskladili sa zakonskom 
regulativom. Danas sam si dao truda, i bilo je prilike, pa sam gosp. dogradonačelnika po toj 
temi slušao objašnjenja na Radio Samoboru u Tribini gradonačelnika, tako da nemam potrebe 
postaviti dodatna pitanja, više bih predložio ono što sam i na sjednici odbora tražio, a to je da 
se zaduži trgovačko društvo Komunalac da izvrši, ili ako je izvršilo analizu, da ju dobijmo na 
stol sa svim parametrima. Smatramo da sustav naplate, volumenski, nije realan i nije 
ravnomjeran za sve krajnje korisnike, smatramo da bi uz određena investicijska ulaganja koja 
se mogu izvući iz više strana na kamionima koji vrše prikupe tog otpada mogli izvršiti naplatu 
putem težinske odvoženje. Dakle, to bi bilo realno, jer netko ima 120 litara kantu, neće to 
Gradsko vijeće raditi, ali kažem da zadužimo trgovačko društvo Komunalac da još jedanput 
proanalizira, provedena je javna rasprava, ako se ne varam, i to je sada gosp. Župančić iznio. 
Rezultati su vjerojatno vama poznati, meni nažalost nisu, ali vjerujem na riječ da ste donijeli 
pravu odluku i pravi prijedlog i ste strane ćemo ga podržati. 
 
 DAMIR SKOK - Naravno ja mislim da je ovo sve jako dobro što radimo, jer je na 
kraju krajeva to usklađivanje sa zakonom, ali rekao bih u dosezima puno uređenijih država i 
gradova. Ono što misli da će biti jedan od izazova, ne samo ova pravna priprema i priprema 
tehnička od strane Komunalca i kućanstava, nego da moramo ozbiljno prionuti jednom planu i 
edukaciji građana, da ih ne bi počeli kažnjavati, da bi na kraju krajeva zbrinuli sav otpad kako 
Bog zapovijeda. Vjerujem da će na tome raditi i naši pročelnici, ali i sam Komunalac, jer 
mislim da je to krucijalno o samom uspjehu i prihvaćanju naših sugrađana cijeloj priči.  
 
 MIRAN ŠOIĆ - Ako sam dobro čuo, gosp. Stanec je rekao, da su podnijeli zahtjev 
koji Država će raspisati za edukaciju građana, jer to predstoji pred nama dosta veliki posao. 
 
 IRENA FRANCEKOVIĆ - Prvo bih se htjela nadovezati na tu edukaciju, s obzirom 
da je gosp. Stanec napomenu da bih ja trebala nešto znati o tome. Znam da je bilo govora oko 
toga da će se edukacija stanovništva vršiti ne samo pisanim tekstovima nego slikama, jer je to 
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ljudima možda puno lakše za razumjeti. Čovjek koji ima nekakve čudne ambalaže za koju ne 
zna kamo spada (npr. teterpak od soka, teterpak od mlijeka itd.), koliko sam ja upoznata u 
svakom gradu i svakom komunalnom poduzeću je ostalo na odluci da oni predlože na koji 
način će građani u koje spremnike spremati takve neke vrste otpada. Prema tome, ja očekujem 
da će Komunalac kroz neko vrijeme izdati jednu takvu brošuru koja bi bila razumljiva svima. 
Ne znam da li se već počelo na tome raditi ili nije, ali mislim da bi to bilo dobro. 
 Drugo, neki naši kolege koji žive u Bregani, danas se tu Bregana spominjala, su 
napomenuli da su nekada iza onih zgrada su postojala dva kontejnera za otpad, pa se to 
smanjilo na jedan. I njihovo pitanje je sada u ovoj novoj priči o odvojenom prikupljanju, na 
koji način će biti riješene višestambene zgrade, znači na koji način će se tamo odvajati i kako 
će se tamo znati koji stan je predao kakvo smeće, da li će se tamo svi stanari kažnjavati 
nekakvim kaznama koje su ovdje predviđene ili će to biti pojedinačno i kako će se ustanoviti 
tko je krivo odložio otpad? To mislim u svakom slučaju da nije jednostavno, jer vidim da su 
kazne predviđene dosta visoke, pa bi u tom smislu, pretpostavljam, trebalo na neki način 
obučiti stanovništvo. 
 
 ŽELJKO STANEC - Danas sam dosta govorio na Radiju o tom otpadu, i evo što vi 
predlažete, gosp. Skendrović i gosp. Skok i gđa Irena, sve to stoji, stvarno sve to stoji. Ova 
odluka na temelju uredbe koja je propisana zakonom, a mi smo trebali na temelju te uredbe 
propisati svoju odluku, koju smo i napravili. Znači to je bio neki kratki rok da bi se to s 
nekom stopostotnom sigurnošću napravilo najpreciznije. Mogu reći unaprijed da ta odluka 
nije sveta, da se ona ne može mijenjati, jer smeće je po meni jedan stvarno problem, i neću 
nikada reći da znam o tome sve, znam vrlo malo, ali s obzirom na neka iskustva i neke 
spoznaje, na neka mjerenja, praćenje nečega, onda možete i tu odluku mijenjati koja se bude 
sa sigurnošću i mijenjala, odnosno bude se prilagođavala najboljem sustavu. Uredba je 
propisala, npr. biootpad, treba se voziti jedanput tjedno, mislim kada gledate to ok, možda 
ljetni mjeseci da. Da li ima potrebe jedanput tjedno po zimi? Pretpostavka je naša da ćemo 
napraviti podzemne kontejnere za višestambene objekte, gdje neće biti utjecaja na okoliš, gdje 
će biti stalno neka konstantna temperatura zemlje. Znači, da li je onda potrebno voziti 
jedanput tjedno biootpad, naravno da nije. Na temelju takvih spoznaja, ta se odluka bude 
prilagođavala. Krajnji cilj ovoga projekta bit će da na području grada Samobora ne poskupi 
otpad, to smo govorili prije dvije ili tri godine i to je glavno polazište, to ne znači da oni koji 
se ne budu pridržavali, koji budu nekom namjerom ili ne znam čime, kroz dva tri upozorenja, 
ne budu se pridržavali takve odluke, naravno da ćemo morati primijeniti i određene 
financijske kazne. Ovaj utorak sam zvao gđu Dianu da dođe na jedan razgovor i ona želi 
razgovarati o smeću i ima stvarno dobre ideje, mi smo pred godinu ili dvije razgovarali o 
vaganju tog smeća. Vaganje, to se sigurno zalažem i osobni je moj stav, znači da imate ako mi 
odlažemo otpad po kili, odnosno po toni, što znači da bi obračunska jedinica trebala bi biti 
kilogram otpada, što je normalno, jer volumen ako imate 80 litara, 120 i 240 litara, je jedna 
trećina ili polovina kante, znači to ne bi bilo pošteno. Da bi to mogli postići treba ove sve 
preduvjete napraviti, ovo o čemu pričam, odvojeno sakupljanje, prijevoz, reciklažna dvorišta, 
sortirnica, sve to, e onda je ovo nadogradnja još  jedna bolja. Razmišlja se i svaki prijedlog 
bude uvažen, kao što ste i ovo rekli nešto slično sa Statutom, da ga pripremimo kao gotov 
materijal, a ne da imamo izmjene i dopune. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 
glasovanje Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada s dopunom koju je iznio gosp. 
Župančić. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 
o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog 
komunalnog otpada u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o mjerama 
za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje odbačenog otpada. 
 Molim pročelnika gosp. Župančića da nas s par rečenica upozna. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Naši odbori za komunalne djelatnosti i statutarno - pravna pitanja 

raspravljali su o ovom materijalu i donijeli su prijedlog da prihvatimo zaključak kao što smo 
ga dobili u materijalu. Vjerojatno kada nije bilo u javnoj raspravi i savjetovanju s javnošću 
primjedaba da je to vrlo nepoznata materija za sve nas. 

 
Otvaram raspravu. 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Nastavno na prethodnu točku koja se opet veže i na 

ovu točku, dakle, jedno je zakonodavni okvir drugu je onaj represivni dio koji ga pokriva,da 
ne ispadne da samo mlataram s tim sredstvima EU napamet, evo trenutno imate upravo za ovu 
točku Kohezijski fond otvoren natječaj 15.02. i traje godinu dana za povlačenje sredstava do 
85% bespovratnih sredstava. Dakle, vidite tu je sve dostupno, Internetom se svi služimo i 
valja na tome poraditi, apeliram na pročelnika za gospodarstvo i EU fondove da se uključi, 
15.02. se otvara natječaj upravo za ovo, izobrazba do 85% sredstava svih koje se mogu 
predvidjeti su bespovratna. Odlično, ako ste se javili, izvanredno. Hvala lijepa, samo sam to 
htio napomenuti. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 
 
MARINKO DŽEPINA - Zahvaljujem na informaciji poštovanom vijećniku, imamo 

tu informaciju i već smo poduzeli sve pripremne radnje da se uključimo, ne samo mi nego da 
se uključi i naše trgovačko društvo Komunalac, tako da smo već počeli raditi na ovom 
projektu. Evo, još jednom zahvaljujem se. 

 
MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i 
mjerama za uklanjanje odbačenog otpada. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 
 
 



12 
 

ODLUKU 
 

o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje 
odbačenog otpada u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 

Izvolite gosp. Župančić. 
 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Odbor za komunalne djelatnosti i Odbor za statutarno - pravna 

pitanja razmatrali su ovu problematiku i donijeli su zaključak o prihvaćanju navedene točke 
dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (22 

"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
imenovanju ulica u naselju Klake. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela da nas ukratko upozna s 
materijalom. 
 
 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da je napomenuo da je došlo do pogreške, 
odnosno tipfelera gdje piše: "Sv. Antuna Padovanskog", a treba pisati: "Sv. Antuna 
Pustinjaka". 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Odbor za imenovanje ulica i trgova i Odbor za statutarno - pravna 
pitanja raspravljali su o materijalu i donijeli su zaključak o prihvaćanju ovog prijedloga, 
odnosno ove točke dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 
 Da li ima još dodatnih pitanja? 
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 IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih se kratko osvrnula na imenovanje ulica, 
nemam nikakve primjedbe što se tiče ovog prijedloga, ali imam jedan prijedlog. Ja isto živim 
u jednoj ulici koja ima dugački naziv, a dugačka je sto metara, zove se Ulica Samoborskih 
bratovština. Ova se sada zove Ulica Bratovštine svetog Antuna Pustinjaka, pa kada imate 
dijete u prvom razredu osnovne škole i kad mora sročiti svoju adresu, lijepo vas molim vi koji 
ste u toj komisiji, i kad šaljete pakete ili netko vama šalje, morali bih na neki način ograničiti 
broj slova u ulicama. Samo toliko, znači to nije nešto nemoguće imate svi kreditne kartice i 
znate da ide dvadeset znakova, možda bi to bilo dobro da se uvrsti u ulice, jer ovo je stvarno 
nemoguća misija, ne stane vam ni u dokumente, ni na poštanske oznake, ni nigdje drugdje, pa 
možda da razmislite da donesete neki pravilnik da se ograniči broj slova u naslovu ulice. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja ili prijedloga? Ako nema, zaključujem raspravu i 
dajem na glasovanje Prijedlog odluke o imenovanju ulica u naselju Klake. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o imenovanju ulica u naselju Klake u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
preimenovanju ulica u naseljima Bregana i Podvrh. 

Ponovno molim gosp. Džepinu da nas upozna s prijedlozima. 
 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Odbor za imenovanje ulica i trgova i Odbor za statutarno - pravna 
pitanja raspravljali su o ovom materijalu i donijeli su zaključak o prihvaćanju navedene točke 
dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 ANDRIJA NORŠIĆ - Ja sam se pod ovom točkom dnevnog reda javio isključivo, jer 
se ja osobno ne slažem s ovom odlukom. Naim, govorim kao predsjednik Odbora za 
imenovanje ulica i trgova, mi smo održali sjednicu u ponedjeljak, 22.01.2018. godine u 18.00 
sati i na toj sjednici smo pod ovom točkom dnevnog reda na prijedlog kolege Kazimovića, 
koji je u Samoborskom muzeju provjerio iz povijesnih dokumenata, da Ulica Kosovac se 
zapravo zove Ulica Kosovec. To je znači zabilježeno u knjizi Samobor - zemljopisno 
povijesna monografija grada Samobora, mi smo taj prijedlog uputili preko Urudžbenog 
zapisnika na provjeru, kolega Džepina je rekao da u Katastru također piše Kosovac. Ja, 
osobno se s time ne slažem, glasat ću suzdržano pod ovom točkom dnevnog reda, i to je to od 
mene. 
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 FRANJO BEDENIČIĆ - Podržavam kolegu Noršića, i slažem se u duhu ovog našeg 
kajkavskog narječja svakako bi trebalo stajati Kosovec. Pitanje je kada je to upisano u 
Katastar ovo Kosovac, a ima i neke konotacije koje baš nisu zgodne. 
 Još samo osvrt na osvrt kolegice Franceković, bilo bi dobro da se ovi mjesni odbori 
malo više druže s ovim zapadnim dijelom grada Samobora u smislu ovih kraćih naziva ulica, 
jer vidite kako to tamo rade. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Nisam se mislio javljati, ali temeljem iznesenog 
prijedloga kolege Noršića, predložio bih ako je nekakvi povijesni izvor, da je nešto drugo, 
zašto da mi sada ad hoc donosimo. Mislim da bi svima bilo prihvatljivo da samo iz ove točke 
izbacimo tu ulicu, dok se ne utvrdi nekakav povijesni niz koji bi dao vjerodostojniju sliku, a 
ovo ostalo da se prihvati. Naravno, to je želja mjesnog odbora i ako su dobro elaborirali, nema 
razloga da se ne prihvati, možda samo izuzeti ovo što je kolega Noršić iznio "Kosavac", 
"Kosovec", ako postoji volja da taj dio preformuliramo bez tog naziva. 
 
 DAMIR SKOK - Slažem se s kolegama, neuobičajeno bi bilo da se predsjednik 
Odbora ne slaže se odlukom koja nam je pripremljena. Da li je moguće prihvatiti ove druge 
nazive i pričekati s Ulicom Kosovec dok se na Odboru sa svim drugim alatima ne utvrdi kako 
bi trebalo to biti, ne znam. U svakom slučaju bilo bi šteta da se sada nešto preglasavamo. 
 
 ANDRIJA NORŠIĆ - Molim pauzu od pet minuta. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu.  
 Nastavlja se s radom sjednice Gradskog vijeća. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Nakon ovih svih prijedloga i rasprave predlažemo ono što je i 
predložio Odbor za imenovanje ulica i trgova i Odbor za statutarno - pravna pitanja da se ova 
točke dnevnog reda ovakva prihvati kako je u prijedlogu dana o preimenovanju ulica u 
naseljima Bregana i Podvrh. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 
"za", 4 "protiv" i 3 "suzdržan") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o preimenovanju ulica u naseljima Bregana i Podvrh u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
ispravku Zaključka o imenovanju ulica Samoboru. 
 Molim gosp. Džepinu da nas izvijesti o formalnoj greški. 
 
 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Odbor za imenovanje ulica i trgova i Odbor za statutarno - pravna 
pitanja je raspravljao o tome i donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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 Otvaram raspravu. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Na ovoj točki samo ću dodatno još napomenuti, a 
vezano je naravno i za dvije prethodne točke, pretpostavljam da postoji mogućnost da se još 
to u narednim sjednicama traži. Ne samo kao dio povijesnih cjelina, arhivske građe itd., koja 
govori o određenim imenima, nitko nije spomenuo da svaka promjena, svako slovo i sve 
iziskuje ogromne troškove ljudima koji moraju mijenjati dokumente. Apeliram na sve vas da 
krajnje ozbiljno, pogotovo tu apostrofiram na one koji donose prijedlog odluke da dobro 
prorade sve, jer izmjena svih dokumenata nije beznačajna svota, pa puta broj kućanstava, pa 
puta broj ljudi, koji žive tamo stvorit će jedan strahovit animozitet prema svima nama koji 
možda ovako na izgled olako dignemo ruke za nekakve prijedloge, koji u konačnici ljudima 
stvarno stvaraju velike probleme. Još jedanput apeliram da se ozbiljnije posvetimo tome kad 
bude predlaganje od bilo koje razine, da li mjesnog odbora, grupe pojedinaca ili nas samih. 
 

Vijećnik gosp. Ivan Horvat nije uključio mikrofon pa to ne ulazi u zapisnik. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još netko? Ako nema zatvaramo raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o ispravku Zaključka o imenovanju ulice u Samoboru. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (22 

"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o ispravku Zaključka o imenovanju ulica Samoboru u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o davanju 
suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za financiranje 
izgradnje Reciklažnog centra Grada Samobora Trebež. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu.  
 
 ŽELJKO STANEC - Daje dodatno obrazloženje po točki dnevnog reda. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Naši odbori su također raspravljali o ovome, Odbor za komunalne 
djelatnosti, Odbor za financije i proračun i Odbor za statutarno - pravna pitanja i zaključili su 
da se prihvati navedena točka dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Pozdravit ću odluku dogradonačelnika da se nije dao 
navesti na tanak led, pa da ovo jednostavno preskoči i to ne iz razloga, kako vi kažete 
pročelniče uštede od milijun osamdeset sedam, ja bih rekao trideset pet milijuna i osamsto 
tisuća razloga, jer toliko će biti konačna cifra koju ćemo mi otplatiti. Naime, kredit je već na 
protekloj sjednici prihvaćen, ovo je povoljnija varijanta i pozdravljam varijantu kao takvu, 
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način razmišljanja, da smo tu uprihodili plaćanje manjih kamata. Iz neformalnih krugova 
nekakva informacije je došla da bi kroz tu suradnju mogli biti i nekakvi drugi reprogrami u 
korist Grada napravljeni. To je razloga da ćemo podržimo ovu odluku, dogradonačelniče 
spremajte nož koji ste najavili u ponedjeljak, ali ne mogu ne prokomentirati činjenicu da ćemo 
mi ipak ta sredstva morati vratiti, tih pet i pol milijuna kuna kamata naknada je jedan manji 
vrtić, više od Bregane i mi ćemo to platiti, kroz dvanaest godina ili na bilo koji drugi način bit 
će plaćeno. Tu je određena naknada u visini sto dvadeset jedne tisuće kuna samo za obradu 
kredita, to nije kreditni zahtjev teške kategorije, mislim da je tu trebalo možda još probati 
iznuditi da to skinu, jer to je dvadeset stranica i ne vrijedi po meni sto dvadeset milijuna, ali 
ako su točne i naznake da ste u kontaktima i da ćemo ipak dio sredstava koje možda nećemo 
trebati povući uspjeti dobiti kroz određene kontakte s mogućnošću povlačenja sredstava, 
barem dijela, i to ćemo pozdraviti, želimo na taj način dati dodatni vjetar u leđa da ova godina 
bude usmjerena u jednom konstruktivnom dijalogu, podržavanju. Kažem, podržat ćemo 
odluku, ne slažem se da to nismo mogli povući iz sredstava EU, jer smo mogli, ali ako 
povučemo i dio, bolje išta nego ništa. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 
glasovanje  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom 
društvu Komunalac d.o.o. za financiranje izgradnje Reciklažnog centra Grada Samobora 
Trebež. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 
o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 
financiranje izgradnje Reciklažnog centra Grada Samobora Trebež u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu. 
 Gosp. pročelnik je već na sceni, izvolite. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

Ako se nitko ne javlja dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu, 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD10.) 
 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 
 
 Jedna informacija da sljedeći naš susret će biti 29. ožujka, je planiran, pa ćemo vidjeti 
točno. 
 
 IRENA KAPOR - Evo, koristim priliku da u ime Upravnog vijeća Samoborskog 
muzeja pozovem cijenjene kolegice vijećnice i vijećnike i sve ostale prisutne na sutrašnju 
manifestaciju Noći muzeja, koja će se održati od 19.00 sati u Samoborskom muzeju, pod 
temom Muzej i sport. Nadam se da ćete se odazvati pozivu i uživati u programu koji je 
pripremljen. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Čuli smo poziv, nadam se da se budemo priključili. Na kraju šećer 
dolazi, gosp. Skendrović. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Zahvalio bih se svima na konstruktivnom dijalogu i 
uvažavanju. Moje pitanje je, u kojoj smo fazi s nabavom tehnikalije, koja će nam maknuti ove 
hrpe papira ispred nas, i da se konačno tome posvetimo malo? 
 
 VALENTINA HORVAT - Ove godine smo osigurali sredstva u Proračunu 2018., a 
trenutno smo u fazi prikupljanja ponuda za tablete, tako da se nadam u najskorijem razdoblju, 
do sljedeće sjednice ćete imati tablete pred sobom. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja i prijedloga? Ako nema zaključujem današnju 7. 
sjednicu, i dok se ne vidimo sljedeći puta, zahvaljujem. 
 
 Dovršeno u 16.45 sati. 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl.iur.  Miran Šoić 
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